
Referat fra bestyrelsesmøde den 14. oktober 2021. 

Tilstede: Pernille, Sven, Ole, Bente, Joanna, Louise, Mette, Gitte, Christian, Maja, Lene J, Vinni, Lone B, Lene 

B. 

Afbud: Marie 

 

1. Omkonstituering efter nyvalg: Vinnie vælges som formand og Joanna som næstformand. 

 

2. Gennemgang af ansøgning til politikerne vedr. anmodning om 3-deling af bestyrelse: Winnie 

fremlægger overvejelserne omkring ansøgningen.  

 

Der er følgende forslag til ændringer: pladserne i den fælles bestyrelses fordeles 4/4 - 4 fra skole og 

4 fra børnehave (der stemmes om forslaget og det vedtages som en ændring til ansøgningen) 

Derudover fjernes ordet ”lille” i sætningen omkring børnehavens specialafdeling.  

Der er enighed om at ansøgningen indsendes til politikerne efter rettelserne er indarbejdet.  

 

3. Næste møde: 7. december. 2021 kl. 16.00-18.00 vi starter individuelt i hver vores institution og 

mødes på skolen kl. 17.30 til julefrokost. 

 

4. Evt. Lone orienterer om at hun er inviteret med til FI-udvalgsmøde vedr. elevfravær.  

Der blev drøftet, at det er et problem at fraværet måles op mod et fuldt skoleskema, da mange af 

eleverne lykkes med fremmøde med reduceret skema. 

Vi drøfter tildelingsmodellen ifht. skolestartere og Vinnie har et forslag om at modellen bør laves 

om, så visitationen ligger centralt og ikke hos den enkelte skoleleder.  

 

Referent: Gitte 


